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Geachte leden van de Wijkraad,

In juli 2023 heeft de gemeenteraad uw wijkakkoord met bijhorende doelen en resultaten
vastgesteld. Op basis van dit wijkakkoord en in samenspraak met uwWijkMT heeft u voor
2025 een jaaractieplan opgesteld en bij ons ingediend. Conform onze richtlijn bent u
inmiddels al samen met het wijkMT dit wijkactieplan aan het uitvoeren.
Wij informeren u dat wij uw jaaractieplan 2025 als onderdeel van het wijkakkoord aan de
gemeenteraad ter vaststelling hebben aangeboden. Dit jaaractieplan wordt immers een
onderdeel van het wijkakkoord.

Allereerst danken wij u als college voor dit ingediende plan voor uw wijk. Ons college
hecht veel waarde aan uw betrokkenheid en de wensen en behoeften die leven in uw wijk.

In totaal hebben de wijkraden 1307 acties opgenomen in de jaaractieplannen. Aan de
gemeente is gevraagd om 1217 acties uit te voeren. De overige 90 acties worden
uitgevoerd door de wijkraden zelf of door partners in de wijk.

Beoordeling van uw jaaractieplan
Het college heeft uw plan beoordeeld op de uitvoerbaarheid. Daarbij hebben wij ook
ambtelijk adviezen van onze clusters gebruikt.

Over uw actieplan hebben wij de onderstaande reactie voorgelegd aan de gemeenteraad.
29 acties voeren wij uit
acties vinden wij niet uitvoerbaar. Dit gaat om de volgende acties:

1.3.2-Bij de Dirk van de Broek moet de Op dit moment geen geld en capaciteit voor
opgang omgebouwd worden naar een uitvoering. Deze locatie is wel toegevoegd op de
rolstoeltoegankelijke op en afrit. Hoe deze reservelijst voor de versnellingsaanpak om de
aanpassing eruit komt te zien gebeurd in buitenruimte toegankelijk te maken door de
samenspraak met de wijkraad. voetgangersoversteekplekken te verbeteren.
1.3.3 -Het onderzoeken van de Het onderzoek heeft al plaatsgevonden.
mogelijkheid om te vergroenen van de
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trambaan op de Beijerlandselaan en indien
technisch mogelijk ook over te gaan tot
uitvoering.
2.1.1-Het openen van een extra huiskamer De gemeente subsidieert vanuit Couleur locale
van de wijk in de Walravenbuurt. Het Abdel Kwan; de sportvereniging in
proces om te komen tot een extra Walravenbuurt. Deze biedt diverse activiteiten
huiskamer gebeurt in samenspraak met de voor de wijk. Locatie kan ook in beperkte mate
wijkraad. doór derden gebruikt worden.
2.2.1- Het opzetten van een volwaardig Locatie Riederkwartier wordt verbouwd
huis van de wijk, naast de bestaande waardoor het groter wordt qua oppervlakte. Er is
huiskamer Riederkwartier en Slaghek, gezocht naar andere locaties dan Hillevliet maar
zoals Irene of de Dam. nog geen alternatief gevonden.
2.2.2 -Het opzetten van 2 extra infopunten Middelen en menskracht ontbreken om deze
in samenspraak met de wijkraad in de actie uit te voeren.
Slaghekbuurt en de Walravenbuurt
3.1.3-Een herinrichting van het kruispunt Het kruispunt is een aantal jaar geleden al
Slaghekstraat, Polderlaan, Polderstraat en heringericht, actie is daarom niet uitvoerbaar.
Hilledijk. In samenspraak met de wijkraad
3.2.2 - komen tot een plan voor recreatieve, Er is geen geld en capaciteit beschikbaar.
ecologische, water en hitte bestendige
invulling van het West-Varkenoordsepark
3.3.1- Een nieuwe Feyenoord regeling die Er wordt op het moment een concept
recht doet aan de overlast die de wijk bereikbaarheidsplan gemaakt. Belangrijk
Hillesluis ervaart naar aanleiding van aandachtspunt is dat er bestuurlijke afspraken
evenementen in stadion de Kuip moeten worden gemaakt tussen feyenoord en de

gemeente Rotterdam. Die zijn er niet op het
moment. Na deze afspraken moet er ook nog
binnen de gemeente Rotterdam capaciteit en
middelen vrijgemaakt worden om het
bereikbaarheidsplan om te zetten in een nieuwe
Feyenoordregeling

3.3.3-Het samenvoegen van de Bij grenzen van parkeersectoren wordt
parkeerzones van Hillesluis. Alleen uitgegaan van natuurlijke of fysieke barrières.
Hillesluis. In samenspraak met de wijkraad De Randweg is in Hillesluis een grotere barrière
wordt de participatie georganiseerd om tot dan de Groene Hilledijk door de singelstructuur
dit besluit te komen. en het gebrek aan oversteekbewegingen
5.2.1- Indien er afzettingen zijn rondom Niet haalbaar. Een extern bureau P2 is bezig met
evenementen in de Kuip wordt deze de Feyenoordregeling, deze gaat ook gedeeld
informatie ten alle tijden tijdig gedeeld met worden met alle wijkraden. Daarin worden ook
de wijkraad alle afspraken gemaakt rond

voetbalevenementen.
5.2.2 - Verkeersbesluiten die genomen Alle verkeersbesluiten worden openbaar
worden in het verkeersoverleg over gepubliceerd. Iedere bewoner kan meldingen
Hillesluis worden altijd gedeeld met de ontvangen van alle genomen besluiten in de
wijkraad directe woonomgeving
5.2.3 -Het verbreden van de West- Financieel niet haalbaar.
Varkenoordse weg ten behoeve van het
beter faciliteren van het twee
richtingsverkeer in samenspraak met de
wijkraad.
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5.3.1-Bij parkeerboetes wordt in Hillesluis Vanuit onze bedrijfsvoering onuitvoerbaar.
altijd zichtbaar een bon achter gelaten.
5.3.3-Het plaatsen van een Niet haalbaar i.v.m. privacy wetgeving en
verkeerscamera om toe te zien op de financiën
naleving van eenrichtingsverkeer in de
donkerslootstraat naar het voorbeeld van
de dorpstraat Barendrecht

Beoordeling Raad
Op de website van de voorjaarsnota ziet u terug welk advies wij uitbrengen aan de Raad
over alle acties van alle wijken. Met een toelichting waar dit nodig is. Op de website zijn
ook uw aanbiedingsbrief en uw actieplan te raadplegen.
(Wat doet de gemeente? I Gemeente Rotterdam). Dit onder voorjaarsnota 2025 onder het
kopje Wijken.

De Raad besluit tegelijk met de behandeling van de voorjaarsnota (begin juli) over uw plan
en heeft daarbij het laatste woord. Mocht u het niet eens zijn met wat wij voorgelegd
hebben aan de gemeenteraad, dan heeft u de mogelijkheid om de raad te vragen alsnog
een mogelijkheid te creëren om uw gewenste actie uit te voeren.

Acties waarover de Raad besluit om deze niet uit te voeren worden niet bij uw
wijkakkoord gevoegd en in periodieke rapportages opgenomen.

Ook hebben wij de raad geïnformeerd om in 2026 geen jaaractieplan op te stellen. Maar
wel uw wijkraad in gelegenheid te stellen om via uw wijkverslag 3 acties te benoemen die
nog niet uitgevoerd zijn, maar wij alsnog gaan realiseren in 2026. Mocht de raad hier geen
bezwaar tegen hebben zullen wij u later informeren hoe wij dit precies voor ons zien.

urgemeester en wethouders van Rotterdam,


